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Verslag van de algemene ledenvergadering van Diagned 

20 juni 2014 te Houten 
11.00 – 14.00 uur 

 
 
  
1. Opening, ingekomen stukken en mededelingen  

Maurice Verdaasdonk opent als voorzitter de vergadering en heet iedereen van harte 
welkom. Hij blikt kort terug op de bijeenkomst die voorafgaande aan de ALV heeft 
plaatsgevonden, en waarbij de voorzitter van de NVKC, Claudia Pronk, een 

presentatie heeft gehouden over diverse zaken die laboratoriumdiagnostiek aangaan.  
 

2. Verslag ledenvergadering 28 maart 2014  

Het verslag wordt zonder opmerkingen goedgekeurd.  
 

3. (Ingelast) samenstelling Bestuur 
Er speelt op dit moment een groot aantal dossiers. Het bestuur heeft, in het kader 

van een evenredige verdeling van de werklast en het bewaken van de continuïteit van 
de diverse dossiers behoefte gevoeld om het bestuur uit te breiden. Gestreefd is naar 
een evenwicht in het bestuur, met daar waar nodig accenten op de diverse 
onderdelen van de diagnostiek (klinische chemie en microbiologie) en een 
evenwichtige afspiegeling van de leden qua grootte van de bedrijven. Het bestuur 
draagt daarom Michelle Meijer van Qiagen voor. Er hebben zich geen tegenkandidaten 

gemeld. De voorzitter brengt de voordracht in stemming en de ALV stemt unaniem in 
met de benoeming van Michelle in het bestuur. Zij stelt zich kort voor, en geeft aan 
dat ook zij zich zal inzetten om de meerwaarde van laboratoriumdiagnostiek verder 
op de kaart te zetten.  

 

4. Financiën 2013 
 

 Jaarrekening 2013 
Gerrit Portiér (penningmeester) licht de begroting toe aan de hand van de 
stukken en een korte presentatie. De Kascommissie heeft de rekening en 
verantwoording van het bestuur onderzocht en had geen opmerkingen. De ALV 
keurt de jaarrekening over 2013 goed goed en verleent het bestuur décharge 
voor het gevoerde beleid.  
 

 Benoeming Kascommissie  
In de kascommissie zijn twee vacatures ontstaan wegens toetreding tot het 
bestuur van de heer Schilder (Peak) en het niet herbenoembaar zijn van de heer 
Van Stavel (Beckman Coulter). Het bestuur draagt voor Kees Andeweg, 
financieel directeur ELITech. Hans Sluimers (Luminex) meldt zich aan als lid van 
de kascommissie. Dit wordt met applaus begroet.  

 
5. Stand van zaken actuele onderwerpen 

 
- Communicatie 

Het bestuur heeft een actieplan opgesteld en werkt met een communicatiebureau 
(Public Eyes) aan een artikel in een gerenommeerd blad met een aantal 
kernboodschappen over de waarde van laboratoriumdiagnostiek voor de zorg. Er 

wordt gestreefd om als afzender ook een aantal key opinion leaders te betrekken. 
Het doel is om met die publicatie spin off te bereiken in de media, en uiteindelijk 
de beslissers en betalers te bereiken. Het proces is in volle gang, omdat het 
belangrijk is om het momentum goed te kiezen (rond de onderhandelingen en 
budgetbesprekingen, en het verschijnen van het rapport over ELD 
(KPMG/Plexus)). Vanuit het bestuur zijn Maurice, Esther en Piet nauw betrokken.  

- Stand van zaken onderzoek naar vergoeding eerstelijns diagnostiek 

Het rapport van KPMG Plexus naar de ELD wordt voor de zomer verwacht. Los 
daarvan speelt ook nog de discussie over de bekostiging van de huisartsenzorg. 
In algemene zin is te zien dat de discussies erg gericht zijn op de beloning van 
prestaties (verrichtingen) in plaats van op het gewenste resultaat. Ook wordt 
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ingezet op het belang van de huisarts als poortwachter om te bewaken dat er zo 
min mogelijk wordt doorgeschoven naar de 2e lijn.  

- Gedragscode Medische Hulpmiddelen – presentatie app  
Mirjam presenteert de laatste ontwikkelingen in het kader van de GMH. De GMH 

en de CGR (zelfregulering van geneesmiddelenreclame) heeft met subsidie van 
VWS voorlichtingsmaterialen ontwikkeld voor zorgprofessionals. Het resultaat is 
een website (www.financielerelatieszorg.nl) en een app. Dit is gepresenteerd 
tijdens een bijeenkomst waarbij ook de Minister van VWS Schippers aanwezig 
was. Ook wordt melding gemaakt van een tweetal nieuwe adviezen van de 
Codecommissie van de GMH.  
De leden wordt gevraagd of er behoefte bestaat aan een opfriscursus GMH. Dat 

blijkt het geval te zijn. Deze zullen in het najaar worden gepland. De leden wordt 
verzocht om vragen en casusmateriaal op te sturen, en om vooral ook mensen 
die binnen de bedrijven bezig zijn met dit onderwerp, aan te moedigen om naar 

de training te komen.  
- Recente aanbestedingen  

In toenemende mate wordt er gezamenlijk ingekocht door partijen in de markt en 
door zorgverzekeraars. Er rijzen steeds meer vragen: wat zijn de spelregels rond 

gezamenlijk contracteren en aanbestedingen? Er blijkt bij de leden behoefte aan 
een informatieve bijeenkomst over dit onderwerp, waarbij het doel zal zijn 
antwoord te geven op vragen rond aanbestedingen en duidelijkheid te bieden 
over waar partijen (inkopende partijen en bedrijven zelf) zich aan moeten 
houden. Ook deze bijeenkomst zal worden gepland in het najaar, en ook hier 
worden bedrijven verzocht om signalen en vragen te melden.  

 
6. Activiteiten van Diagned werkgroepen 

De activiteiten van de diverse werkgroepen worden kort toegelicht 
 Moleculaire diagnostiek (Michelle Meijer) 

De werkgroep heeft een zeer interessante ontmoeting gehad met Rene Roymans 

van PAMM, die een nadere toelichting heeft gegeven op de tarieven en het 
declaratiesysteem binnen de medische microbiologie.  

 Point-of-care-tests (Peter Langens) 
Peter doet verslag van de bijeenkomsten die de werkgroep POCT dit voorjaar 
heeft gehad met Rogier Hopstaken en Sam Siemsen van Saltro en met Leo 
Kliphuis en Jules Keijser (directeur resp. bestuurslid van de SAN). Tijdens deze 
bijeenkomsten is veel nuttige informatie verkregen over onder meer de opname 
van POCT in richtlijnen, vergoeding van POCT en onderhandelingen met 
zorgverzekeraars. Een volgende vergadering van de werkgroep zal gewijd zijn 

aan toekomstige ontwikkelingen en toepassingsmogelijkheden van POCT. Deze 
bijeenkomst zal het karakter hebben van een brainstorm. 

 Diabetes en Pompen (Pieter Mackay).   
Pieter doet verslag van de stand van zaken. Juist in de diabetesmarkt is men 
druk met het onderwerp aanbestedingen. Het accent ligt sterk op kosten, maar 
zou moeten gaan om uitkomsten. Dat is lastig, omdat een zorgverzekeraar in 

schotten denkt. Het is Diagned gelukt om samen met andere partijen een 
statement te formuleren; dat heeft richting Menzis geholpen en CZ heeft erkend 
dat er meerdere soorten patiënten zijn waardoor ook meerdere soorten testen 
beschikbaar moeten zijn en vergoed moeten worden. Zij heeft inmiddels haar 
aanbestedingsprocedure/ voorwaarden aangepast.  
Belangrijk punt van aandacht blijft innovatie en het probleem dat een innovatie 
uitsluitend in het systeem lijkt te kunnen komen / vergoed wordt als eerst van 

alles wordt aangetoond. Het bewijs dat een test daadwerkelijk helpt om de zorg 
beter te maken is niet altijd eenvoudig te leveren.  
Bij de pompen speelt de overheveling nog steeds. Diagned participeert actief in 
(en financieert ten dele) een traject dat onder auspiciën van de NDF is ingezet 
om met alle betrokken partijen door middel van werkconferenties te komen tot 
een masterplan voor de optimale en doelmatige inzet van insulinepompen. 
Pieter stelt vast dat Diagned in deze discussies een belangrijke voortrekkers- en 

inhoudelijke rol speelt, en bedankt Mirjam de Bruin voor haar grote inzet, 
doorzettingsvermogen en het bereikte resultaat. 

 Kwaliteit en regelgeving (Marie-Hélène Schutjens) 
Vanwege gebrek aan tijd wordt dit onderwerp niet behandeld; er wordt 

http://www.financielerelatieszorg.nl/
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aangegeven dat de leden via de Ezine op de hoogte worden gehouden.  
 

7. Wat verder ter tafel komt / rondvraag  
Er zijn geen vragen. De voorzitter sluit de vergadering, met dankzegging aan 

iedereen voor zijn of haar komst.  
 


